

Bestyrelsesmøde den 27. marts 2024 kl 17:00 i Vestre Fjordpark Foreningshuset

Deltagere: Gert Larsen (GL), Poul Tradsborg (PT), Mathilde Heiberg (MH), Angelina Ageenko (AA) og Steen Christensen (SC)

Afbud: Martin Munk (MM),

1. Godkendelse af dagsorden.

- a. godkendt

2. Valg af referent / ordstyrer

- a. SC / SC

3. Godkendelse af referatet fra sidste bestyrelsesmøde

- a. godkendt

4. Forretningsorden

- a. Diskuteret og revideret for år 2024

5. Kort økonomisk status (budgetopfølgning mv.)

- a. Alt ok. Vedr forsikring er størstedelen på indbo (klubkajakker hovedpart) løber til 2025.

6. Meddelelser

- a. Service i foreningshuset er nu suppleret op incl ny kogekegel til gavn for alle brugere af huset. (Kommunen har betalt)
- b. Ryå Bådelaug har lavet differencieret kontingent, så en stigning fra de nuværende 500 kr må forventes. Vi afventer og ser hvad opkrævning ender på.

7. Status projekt ombygning kajakdepot.

- a. Møde med kommunen lige før bestyrelsesmødet. Der er foretaget jordbundsprøver. Desværre viser det sig der skal laves ny fundering/piloteres for at man kan garantere det kan holde. Det betyder nedrivning af det eksisterende vægge og tage hvor der skal bygges. Det samlede projekt fordyres dermed måske med 5-700.000 kr. Vi blev bedt om hvad vi kan bidrage med til projektet og det blev pointeret at genhusningen af Lillebjørn i Isbjørnen var prioriteten. Vi har naturligvis fået lidt tid til at vurdere hvad vi kan bidrage med (som forslag). Endelig projektsum vil nok foreligge ultimo maj efter udbudsmateriale har været sendt ud. Set ud fra det vurderer rådgiveren byggefase fra juli til december.

8. Nye medlemmer (agitation, samt kort- og langsigtet plan)

- a. **Kortsigtet plan:** Introudvalget prøver at finde datoer for intromøder, som er tilpasset lidt efter hvornår lokale IPP2 kurser afholdes. Datoerne ændres på hjemmeside og sendes ud med mail til nye medlemmer fra 15. april. Mathilde kigger på at lave ”reklame-opslag” for optag af nye medlemmer, der evt kan deles på ens egen facebook.
- b. **Langsigtet plan:** SC havde opsat noter/tanker vedr sikre nye medlemmer i fremtiden ved måske at klubben tilbyder kursus i ”Havkajak egenfærdighed A”. Kan der være samarbejde med DGI med instruktør eller skal vi uddanne egne klubinstruktører ? Økonomi/tilskud/indtægter og andre praktiske forhold undersøges så vi får et godt overblik for mulighederne på den lange bane. SC fortsætter denne kortlægning.

9. Memberlink tilbud.

- a. Memberlink har sendt os et nyt tilbud for hjemmeside-pakken. Prisen var øget betragteligt i forhold til tidligere tilbud. De må matche tidligere fremsendt tilbud såfremt vi skal have hjemmeside der.

10. info fra udvalg.

Intro:

Teknik:

Aktivitet: fremsendt budget for planlagte aktiviteter med udgifter for 2024. Et par kommentarer fra bestyrelsen, revideret og godkendt. Sendt retur til udvalget.

Svømmehal: velafsluttet, datoer ønsket for næste sæson , recertificering livreddere planlægges.

Kajakdepot:

Vandfriluftsliv: Konference-dagen vel afviklet med foredrag af en af DKs førende eksperter i friluftsliv og letvægtsgrej. 23 deltog og fik ny/øget viden omkring friluftsliv, en god dag for alle.

11. Evt.

- a. Næste møde 1.maj kl 18.30.**